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1. Vaststellen agenda

Vastgesteld

2. Vaststellen verslag

Vastgesteld na opmerkingen ER
3. Actiepunten

5.

a. [BE8belegt cen gesprek met IEEE IEEE EEN WS over de

communicatie en samenwerking met GGD GHOR (status onbekend)
Zie mail (RE Afgelopen vrijdag over gehad. overleg|EXE over antigeen PCR. Stand daarvan

is dat iedereen zegt in de meewerkstand te staan (GGD GHOR enHEE. EE
zou het vanzelfsprekend vinden, maar was niet bij het overleg. Vorige week donderdag in de

BE aad. Aantal BERN zouden daar verongelijkt gereageerd hebben. [EEE heeft
medegedeeld dat ze een wettelijke taak izb hebben en daarom kiemsurveillance en ook een

publieke verantwoordelijkheid om doelmatig om te gaan met geld ondanks dat het op lokaal

niveau tot complicaties leidt. Hulp aangeboden om dit ook te laten weten in def#Ffraad.

Afgeslagen, maar morgen nogmaals geagendeerd. 5 GGD’en voldoen niet. 3 noordelijke,
West-Brabant en Rotterdam niet.

We begrijpen dat met GGD GHOR de communicatie beter verloopt, maar dat de uitwerking
van [EET nog onzeker is.

Per regio in kaart gebracht hoe het zit met de monsterstromen. Wijzen regionaal op de lijn
die bestendigd is in de LCT. Is wel een heel praktisch en operationele organisatie. [EXE
checkt of die kennis nog beschikbaar is.

GGD GHOR bracht ook naar voren dat sommige van die testen een consult van een

microbioloog nodig hadden. Was een argument om ook een minimum naar de MML’s toe te

leiden. Niet meer nee, tenzij, maar ja, tenzij.

b. IBEER--BEA ma ken een overzicht van de testapparatuur in bezit van VWS en

mogelijk oplossingsrichtingen (opgepakt voor het deel adem en LAMP)
c. IEEEEM bereidt een advies ten aanzien van de ademtesten in spoor 2a voor

(besproken in SG Sneltesten)

Cockpit Testketen

Verdergaande daling aantal testen op een regio na. Een regio is blauw (PCR). Heeft inmiddels

ook een minimum aantal afname. Rest heeft voldoende testen voor kiemsurveillance.

Die afname is voorspeld. Vanochtend een korte brainstorm over de overgangsfase naar

endemie maar wel met dalende aantallen. We hebben afgesproken om naast de bestaande

structuur, die op onderdelen de komende tijd kan worden afgeschaald, ook een werkgroep

overgangsfase in het leven te roepen. Zouden daar graag ook DT bij betrekken. Morgen een

vooraankondiging. Volgende week een concreet voorstel in de LCT. Stemmen we dan ook

met DT af. Volgende stap richting Q3 en Q4.

Stand van zaken

a. Aanbesteding
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b. Ademtesten

Vanochtend in de SG sneltesten besproken dat we adem niet meer in spoor 2a gaan

gebruiken. Vanwege de tijdscomponent. Duurt nog wel een aantal weken voordat we

kunnen beoordelen. Aanbesteding moet wel zsm uit voor de capaciteit in spoor 2a.

c. LAMP

Nog een vraag over de inzet van TNO. Vraag over staatssteun is beantwoord. Of het effectief

is en hoe het zich verhoudt tot de kosten? De discussie zal worden voortgezet tussen

betrokkenen VWS en DT.

LAMP TNO-lijn wordt opgenomen in het uitrolschema. Gaat operationeel worden bij een van

de straten.

d. STRIP/TOMi

lhkv de aanbesteding.[JEEZ gaat er achteraan dat STRIP nu meedraait. Wel opnemen dan

zit je met een ongevalideerde test, niet dan hebben zij onvoldoende testen.

[EEEsce ft aan dat we nog geen advies hebben van het RIVM mbt de plaatsing van STRIPs.

De totale capaciteit zal 50k zijn. Ze worden afgeleverd in juni, maar worden ingezet in de

post-pandemische fase (vanaf 2022).

Actie: EXERcheckt dit bij het RIVM wanneer PAMM gevalideerd is en wanneer het advies komt.

Er draait een STRIP in Veldhoven. De eerste machine wordt aangepast naar STRIP 2.0. Die

nieuwe versie moet opnieuw gevalideerd worden. Pas daarna kunnen die andere apparaten

in werking gesteld worden.

6. Wuttk


